
Tomasz Wierzbicki 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, 6 czerwca 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: podsumowania konsultacji społecznych ws. buspasa na ul. Garbary. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z wnioskiem o przesłanie wyników konsultacji społecznych ws. wydzielenia buspasa na 

ul. Garbary, w szczególności wyników przeprowadzonego sondażu wraz z podaniem treści pytań oraz liczby 

wskazań na poszczególne odpowiedzi. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


